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Spørgsmål 

Vil ministeren fremadrettet oversende rapporterne fra Koncernrevision (tidligere SKATs 

Interne Revision) til Skatteudvalget? 

 

Svar 

Det er mit klare ønske, at vi kan dele viden om de problemer og udfordringer, der konsta-

teres i Skatteministeriet. I det omfang, der i rapporter eller øvrige skrivelser fra eksempelvis 

Skatteministeriets Koncernrevision (SKR) afdækkes relevante forhold i Skatteministeriets 

varetagelse af opgaver, er jeg selvfølgelig indstillet på, at Skatteudvalget holdes orienteret. 

 

Det vil dog ikke være naturligt, at skrivelser fra SKR pr. automatik oversendes. Dette skyl-

des ikke mindst den omstændighed, at rigsrevisor med virkning fra 1. september 2016 op-

sagde § 9-aftalen omhandlende Skatteministeriets Interne Revision, og selv forestår den 

samlede revision af Skatteministeriet, som det også er oplyst i svaret på SAU 556 af 21. 

september 2018 (alm. del). Som del af Skatteministeriets departement udfører SKR derfor 

opgaver som led i Skatteministeriets departements generelle tilsyn med de underliggende 

styrelser på linje med andre enheder i departementet. Ligeledes varetager SKR andre typer 

af opgaver, herunder bl.a. opgaver af rådgivende karakter. Det vil således ikke være natur-

ligt, hvis SKRs skrivelser modsat departementets øvrige enheder pr. automatik oversendes. 

 

Ikke desto mindre står jeg som altid til rådighed for at besvare spørgsmål og drøfte væsent-

lige forhold vedrørende Skatteministeriet. Afslutningsvist vil jeg derfor også gerne benytte 

lejligheden til at invitere spørgeren og andre medlemmer af Folketinget til en gennemgang 

af, hvordan departementets tilsyn med underliggende styrelser er tilrettelagt, såfremt der er 

ønske herom. 
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